
 

Referat 

fra møde i forældrebestyrelsen for Sydbyens Børnehus 

torsdag d. 27 oktober kl 19.30-21.30 i Blomsterhaven i Hus C 

Tilstede:Trine, Anja, Regina, Mohammed, Lisa, Didde, Kathrine, Harald, Lene, og Asbjørn 

 

1. Valg af referent. 

Asbjørn er referent.  

Referentposten bør dog gå på skift mellem de valgte medlemmer. 

 

2. Præsentation. 

De fremmødte præsenterede sig for hinanden 

 

3. Gennemgang af styrelsesvedtægter og underskrift af erklæring om tavshedspligt 

Asbjørn gennemgik styrelsesvedtægterne og de nye medlemmer underskrev erklæring om 

tavshedspligt 

 

4. Valg af formand og næstformand 

Trine fra Blomsterhaven blev valgt til formand og Kathrine fra Møllehaven blev valgt til 

næstformand. 

 

5. Indsatsområder i det kommende bestyrelsesår. 

• Hvad har corona gjort ved forældrekontakten. 

• Udarbejde en fælles velkomstfolder for hele Sydbyens Børnehus. 

• Tidsplan for styrkelse af almenområdet 

 

 

6. Nyt fra afdelingerne. 

Vuggestuen i Blomsterhaven har beskægtiget sig med efteråret, halloween mm. Hele 

Blomsterhaven har besøg af praksisvejlederne til at få forslag til hvordan vi bedre strukturere de 

udendørs legemiljøer, bl.a. er flere af de inderdørs legesager er kommet med på legepladsen,  

hvilket har medvirket til en mere varieret leg også på legepladsen og i forlængelse af dette bliver 

alle børn inkluderet mere i legefælleskaberne(gør sig også gældende i Møllehaven). Børnehaven har 

arbejdet med høsttema, og har haft besøg og besøgt beboerne på Humletoften. Der er arbejdet 



meget med relationsdannelse. Blomsterhaven får pr 1 december 3 nye lønnede 

pædagogstuderende 

Møllehaven har netop afsluttet deres motionsuge, de store børn afsluttede ugen med en 4 km 

gå/løbetur, de små børn havde aktiviteter på legepladsen. Praksisvejlederne har også været i 

Møllehaven og lavet tilnærmelsesvis samme forløb som i Blomsterhaven hvor fokus også har været 

på det pædagogiske personales deltagelse i legen, herunder også nogle gange at gå foran. 

Møllehaven har haft erhvervspraktikanter i løbet af efteråret. Juleaktiviteterne står for døren. 

 

7. Nyt fra ledelsen. 

Økonomi: Blomsterhaven og Møllehaven sigter mod et overskud på ca 500.000 kr. Dette tænkes 

anvendt primær til evt ny stilling i Blomsterhaven, men der tilstræbes en vis forsigtighed med 

anvendelsen af disse midler, set i lyset af de stigende el- og varmeudgifter. Det endelige budget for 

det kommende budgetår er endnu ikke sendt ud, men der er ingen større besparelser i sigte 

 

 

8. Mødedatoer og mødefrekvens i det kommende bestyrelsesår. 

• 16 januar i Møllehaven 

• 8 marts i Blomsterhaven 

• 1 juni i Møllehaven 

• 14 august i Blomsterhaven 

• 21 september forældremøde med valg 

 

9. Evt. 

Det er en mulighed at lave arrangementer for børn og forældre i både Møllehaven og 

Blomsterhaven, efter aftale med bestyrelse og ledelse, et ufravigeligt krav er at der er 

bestyrelsesrepræsentanter tilstede. 

 

10. Gennemgang og godkendelse af referat 

Referatet gennemgået og godkendt 

 

 

Referent Asbjørn Dyngby 

 

                           

 

 

 


